

sindibaba®

100% Baumwolle
gefertigt
voller

Mit Rassel
With rattle
Avec hochet

CE



Design and Quality of
sindibaba®

a trademark of AUGASTA GmbH

Loebstr. 15

54292 Trier

Germany

www.sindibaba.com

DEU: Achtung!
Um mögliche Verletzungen durch Verheddern zu verhindern, ist dieses Spielzeug zu entfernen, wenn das Kind beginnt zu versuchen, auf allen vieren zu krabbeln.
Das Spielzeug ist außer Reichweite des Kindes aufzuhängen.
Das Spielzeug darf nur von Erwachsenen montiert werden.
Das Spielzeug darf nur unter ständiger Aufsicht von Erwachsenen benutzt werden.
Um dem Kind Sicherheit zu gewährleisten, entfernen Sie die Verpackung und die Beilagen, bevor Sie dieses Produkt verwenden.

sindibaba®
handmade with care

DEU: Achtung!

Um mögliche Verletzungen durch Verheddern zu verhindern, ist dieses Spielzeug zu entfernen, wenn das Kind beginnt zu versuchen, auf allen vieren zu krabbeln.
Das Spielzeug ist außer Reichweite des Kindes aufzuhängen.
Das Spielzeug darf nur von Erwachsenen montiert werden.
Das Spielzeug darf nur unter ständiger Aufsicht von Erwachsenen benutzt werden.
Um dem Kind Sicherheit zu gewährleisten, entfernen Sie die Verpackung und die Beilagen, bevor Sie dieses Produkt verwenden.

GBR: Warning!

To prevent possible injury by entanglement, remove this toy when the child starts trying to get up on its hands and knees in a crawling position.
The toy must be suspended out of the reach of children.
The toy must be assembled by adult only.
Use this toy only under supervising by adult.
For your child's safety, Take off packing and attachments before using this product.

FRA : Attention!

Afin d'éviter tout risque d'étranglement, ôter le jouet dès que l'enfant tente de se mettre à quatre pattes ou de ramper.
Le jouet doit être suspendu hors de la portée d'enfants.
Le jouet doit être assemblée uniquement par des personnes majeures.
A utiliser uniquement sous la surveillance d'un adulte.
Pour la sécurité de votre enfant : Enlevez l'emballage et l'étiquetage avant d'utiliser ce produit.

USA: ⚠ WARNING:

Possible entanglement or strangulation injury when attached to crib or playpen.
Do not attach to crib or playpen.
The toy must be assembled by adult only.
Use this toy only under supervising by adult.
For your child's safety, Take off packing and attachments before using this product.

All new materials.
Conforms to the requirements of ASTM Standard Consumer Safety Specification on Toy Safety, F 963.

Art. No.:12393 - Batch No.:SA2101



4 057586 123933

Dinosaur stroller chain, green
Upper: 100% cotton
Filling: Polyester and rattle insert
Wooden/metal parts for fastening



Länge/length/longueur: ca. 50cm